
Riksstyrelsens svar på Motion från Leif Hedlund 
 

Som det ser ut idag är Finsk Spets och Norrbottenspets två av de friskaste raserna enligt 

försäkringsbolagen. Den uppfödare som önskar får information om ep-tal av avelsråden inför 

en parning också på täckhund som denne själv föreslår. 

Vad gäller Finsk spets har vi varit förskonade från rapporterade fall av epilepsi i flera år nu, 

senast det skedde var 2016. Vad gäller Norrbottenspets bedöms mörkertalet vara så stort att 

ep-talet inte är användbart. Det har helt enkelt för stora brister. 

 

Hur SSF ska vidareutveckla sitt systemstöd är som alltid en fråga om prioritering. Den 

”backlog” av önskade utvecklingsbehov som finns är relativt omfattande. Avelsråden önskar 

vidareutveckla möjligheten att t ex. följa upp patella luxation, tänder och ögon, att enkelt 

kunna få en överblick över kullar med spårbarhet på problem liksom på meritering och 

förtjänster är exempel. Stöd för utställningsverksamheten har varit ett krav sedan vi startade 

utvecklingen och så här långt har vi endast realiserat stöd för utställningskatalogen.  

 

Förutom dessa önskemål har vi utvecklingsbehov som drivs av förändringen av provregler. 

Givet att SSF fullmäktige beslutar om att anta förslaget till nya provregler fordras en relativt 

stor utvecklingsinsats för att stödja jaktproven.  

 

Riksstyrelsen yrkar utifrån ovanstående att 

Fullmäktige beslutar att avslå motionen 

 


